
V vse organizacije ZRVS aktive ZK
Razširjena seja občinskega odbora zveze rezervnih vojaških starešin bo gotovo ostala pomembna ne

le zaradi svoje dolžine, temveč zaradi pomembne vsebine in sklepov, ki jUi je sprjela. 4. novembraje
bilo na tej seji sklenjeno, da se formira najprej pri občinskem odboru ZRVS aktiv ZK, potem pa se
akcija razširi na vse 0 0 ZRVS v občini kjer se prav tako organizirajo ti aktivi.

Akcijo je pripravljal občiski od-
bor že dalj časa, istočasno ko se je v
širšem okviru ukvarjal z osnovami
svoje organiziranosti, pomenom in
vlogo ZRVS kot pomembnega druž-
benega in obrambnega dejavnika.
Družbenopolitični razvoj celotne
družbe je dokončno razčistil dileme
okoli odnosa ZRVS in ZK. To po-
meni, da tudi ZRVS ne more mimo
aktivne podpore članov ZK, kar po-
meni, da tudi ni nobene zapreke za
njihovo posebno oiganiziranje v
vrstah ZRVS.

Pomembna naloga novoustanov-
Ijenih aktivov bo vsekakor spremlja-
nje članstva in aktivno oiganiziranje
sprejema rezervnih starešin v član-
stvo ZK. Sedanje stanje na tem poU-
ročju je nezadovoljivo, saj je malo-
kje več kot 30% članstva ZRVS
članov ZK, čeprav je ugotovljeno,
da je ptetežni del članov ZKVS
družbeno angažiran in aktiven.

Zato je takojšna naloga, da se v
vseh oiganizacijah ZRVS pregleda
stanje članstva ZK in se opravijo
razgovori s člani. Nato bo treba
pismene predloge o sprejemu v član-
stvo ZK posredovati OZK, kjet so ti
člani zaposleni. Posebno skrb bo
treba posvetiti predvsem mlajšim
članom, pri tem pa tudi ne zanemar-
jati starejših in upokojenih oficirjev.

Pri tej aktivnosti se bo treba
tesno povezovati z občinskim komi-
tejem ZK in OOZK na terenu.

Občinski odbor je obravnaval
tudi obrarabno osveščanje mladine.
Ugotovljeno je, da so prve akcije
dale poz.Ltivne tezuttate. Treba je
nadaljevati pohodne izlete, streljanje
in druge oblike. Pri tem pa se je
treba širše vključiti v progiame šoL,
mestnega odbora ZSMS in druge.

Za vse to p,- je organizirati v
osnovnih organizacijah ZRVS aktive
mladih starešin, ki bodo nosilci te
dejavnosti.

Posebno dolga razprava (brez
sklepov) je bila o pridobivanju mla-
dih v vojaške šole. O tem bo ob-
činski odbor ponovno razpravljal,

ker je tema zelo aktualna in zahteva
hitre kratkoročne rešitve.

Na koncu je bila razprava o de-
litvi 0 0 Kodeljevo na dve oiganiza-
ciji, ker je vprašljiva sedanja funk-
cionalnost s 500 člani. O tem naj
čimprej razpravljajo na Kodeljevem.
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